
 

Protokoll styrelsemöte 2025-03-31  

Spegelsalen 18.00  

Närvarande: Sara Hedlund, Frida Olsson, Annelie Antoniusson, Camilla Duvander 
Hansson, Emma Niklasson, Caroline Rösten Andblom, Emma Andersson, Britt Haurum, 
Elna Falkstedt, Helene Gustavsson, Cecilia Modig, Erik Strandh, Anneli Walther Olsson 
(länk), Karin Mattsson (länk) 

1. Öppnande  

2. Komplettering och fastställande av dagordningen  

Dagordning fastställd 

3. Val av justeringspersoner  

Britt Haurum och Annelie Antoniusson 

4. Föregående protokoll  

Föregående protokoll läses upp. 

5. Musiklärarnas och ledningen.  

Star for Life – Karin presenterar Star for Life och frågar om föreningen kan tänka sig att 
vara arrangörer för en konsert som de vill anordna i Kristianstad. Detta skulle då vara i 
oktober. 
Styrelsen beslutar att vi vill vara arrangörer.  

Rektorerna meddelar att de kommer att lämna oss för nya tjänster. 

Det kommer ny musiklärare under maj månad, Johan Nöjd. 

6. Luciakonsert Datum?  

1-3 dec håller vi Luciakonserter med konsertdatum 2:e och 3:e. 

12 dec blir dagen som eleverna får vara lediga för externa luciatåg. 

7. Musikklasströjor  

Information om att återanvända tröjor behöver gå ut via unikum. Frida skickar till 
rektorerna som lägger ut där. 

Vi behöver titta på tröjorna om det behöver beställas mer i olika storlekar. 

 



8. Vårkonserten  

Kolla upp om vi behöver en roddare till vårkonserten. 

Erik skickar aƯischen till rektor som vidarebefordrar till kommunen. 

Det har redan sålts biljetter och Kulturkvarteret har marknadsfört det i sina kanaler. 

Föräldrar behövs för att rodda. Det är 7:orna som har huvudansvaret med stöttning från 
6:orna. Sara och Britt kollar hur många som kan från åk 7 och tar sedan kontakt med 
6:orna (Erik, Cilla, Emma A) om det behövs extra. 

Skolan erbjuder baguette till lunch på repdagarna. Eleverna måste anmäla om de vill ha 
baguetter och anmälan är bindande. De som ej äter baguetter ordnar egen lunch. 

9. Skadade instrument.  

Försäkringsärendet är igång och instrumenten ska värderas för att se hur mycket pengar 
vi kan få. 

10. Ekonomi  

Betalkort finns i styrelsen. Ordförande Erik Strandh är ansvarig för detta kort. 

11. Övrigt (årshjulet)  

Vi behöver ha bättre koll på styrelsemailen. I nuläget är det ordförande och kassör som 
har tillgång till den. Vi tittar på vilka fler som ska få inlogg till den. 

9C ansöker om resebidrag till sin klassresa. Styrelsen beviljar 1200 kr/elev, alltså 
24 000kr baserat på inflation. 

Diskussion förs om styrelsen ska presentera arbetet på klassernas föräldramöten. 

12. Nästa möte  

28 april kl 17.00 i Spegelsalen 

13. Mötet avslutas 


